
ČESKÁ UNIE SPORTU – Královéhradecká krajská organizace ČUS  

U Koruny 292 

500 02 Hradec Králové 

Zápis z 16. Valné hromady KH KO ČUS konané dne 6. června 2016 v Hradci Králové 

Program 

1. Zahájení valné hromady 

2. Schválení programu a jednacího řádu VH 

3. Volba návrhové a mandátové komise VH 

4. Zpráva o činnosti KH KO ČUS 

5. Zpráva o hospodaření za rok 2015 a návrh rozpočtu na rok 2016 

6. Zpráva revizní komise 

7. Diskuse 

8. Návrh usnesení valné hromady - hlasování 

9. Závěr 

 

1. Zahájení valné hromady 

Valnou hromadu zahájila předsedkyně KH KO ČUS Hana Kopecká. Přivítala přítomné a 

hosty JUDr. Rudolfa Cogana - předsedu výboru pro sport a VČA Královéhradeckého kraje a 

Ing. Jiřího Pavlíčka člena VV ČUS. 

Poděkovala TJ Slavia Hradec Králové za poskytnutí prostor. 

Předsedkyně KO konstatovala, že materiály VH byly zveřejněny na webových stránkách KH 

KO ČUS, a předány svazům na poradě, případně zaslány.  

 

2. Schválení programu a jednacího řádu VH 

Program VH byl schválen optickou většinou (všemi delegáty) bez připomínek  

Do pracovního předsednictva KR navrhla 5 členů: Hana Kopecká (předsedkyně KO), Jiří 

Pavlíček (místopředseda KO), Jiří Pekař (místopředseda KO), Rudolf Cogan 

(Královéhradecký kraj), Josef Antoš (RK KO) 

Předsednictvo schváleno v navrženém složení 

Řízením VH pověřen Jiří Pavlíček, který vyzval přítomné k vypnutí mobilních telefonů.  
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Schválení jednacího řádu - schválen v předloženém návrhu všemi delegáty 

 

3. Volba návrhové a mandátové komise VH 

Do komise návrhové navrženi: 

Václav Nidrle a František Doležal za svazy, Ilona Šanderová a Petr Minarčík za regiony 

Do komise mandátové navrženi: 

Iva Mádlová a Pavel Černý za svazy Milena Fridrichová a Jan Langr za regiony 

Za sčítací komisaře: za regiony František Jedlička a za svazy Ladislav Kozák 

Za ověřovatele zápisu jsou navrženi oba místopředsedové   

Jiří Pavlíček, místopředseda KO ČUS za regiony 

Jiří Pekař, místopředseda KO ČUS za svazy, 

Zapisovatelem navržen Jaroslav Šmíd 

Všechna hlasování proběhla jednomyslně, bez sčítání jasnou optickou většinou 

 

4. Zpráva o činnosti KH KO ČUS  

H. Kopecká - předsedkyně  

- informovala o pravidelných schůzích krajské rady  

- zhodnotila 4 roky fungování projektu SCS  

- plnění usnesení z minulé VH - bylo konstatováno, že úkoly jsou plněny  

- podala informaci o  volbě člena VV ČUS jímž se stal Ing. Jiří Pavlíček 

- požádala všechny přítomné o pomoc TJ a SK v procesu přeregistrace dle nového OZ 

- podala informaci o VH ČUS v Nymburce za účasti - premiéra B. Sobotky a ministryně K. 

Valachové. Byl kladně hodnocen funkční projekt SCS, majetek ČUS je nyní optimálně 

spravován, došlo k dohodě mezi FAČR a ČUS - směny pozemků, republikové svazy jsou 

stabilizovány a dobře financovány, funguje pojištění, Sportuj s námi, smlouvy s OSA a 

Integram 

- ústředí ČUS spolupracuje s MŠMT  
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- nutnou podmínkou u žadatelů na o finanční podporu od MŠMT jsou příspěvky od členů - 

některé TJ musely být z těchto důvodů vyřazeny v programu údržba  

- ČUS v našem kraji  má 608 jednot – téměř 80 tisíc sportovců  

- pomáháme členům (nejnižším článkům) se stanovami a zápisem do spolkového rejstříku 

 

Jiří Pekař - svazy - informace 

- 26 sportovních svazů s licencí  

- nebudeme jednat se sporty, které nemají zájem o členství v KH KO ČUS - házená, 

horolezectví, triatlon, florbal  

- dvoustranná jednání - připomínky ke službám které poskytuje KHK  - několik svazů  

- nepodařilo se zajistit odměny sekretářům nebo hospodářům – na poradě svazů byl předložen 

návrh pro 12 svazů příspěvek na provoz  webu nebo poskytnutí příspěvku na ocenění 

nejlepších sportovců roku ve svazech  

- chystá se dotazník do svazů – především na zájem o pořádání ocenění sportovce roku 

- účetnictví svazy - některé odcházely v minulosti jinam - je to škoda  

 

Jaroslav Šmíd - SCS - informace 

- Informační systém ČUS - poděkování za data o organizacích v kraji 

- administrace žádostí MŠMT - nově program VIII - v roce 2017 je plánována 1 miliarda Kč  

- SCS - pomoc s přeměnou na zapsané spolky  

- ČUS Sportuj s námi 

- Webové stránky kraje a regionů - více dat, než v minulosti, emaily cushk.cz 

- celoročně probíhá setkávání SCS regionů a kraje, vzdělávání 

 

Přednesena zpráva mandátové komise I. Mádlová  

regiony 100 % z 25 přítomno 25  

svazy 73 % z 26 přítomno 19 

Celkem přítomno 44 delegátů, tedy 86 % z pozvaných delegátů.   
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Valná hromada je usnášení schopná. 

 

5. Zpráva o hospodaření za rok 2015 a návrh rozpočtu na rok 2016 

Dana Bořilová  

Hospodaření 2015 - připraveno v podkladech  

- příjmy a výdaje - vysvětlení jednotlivých položek  

- hospodářský výsledek zisk přes 25 tis Kč 

Rozpočet 2016 - návrh  

- okomentován dle položek  

- připomínka k názvu "rozpočtové provizorium" x "návrh rozpočtu" 

- dotaz na příspěvek 300 Kč?  - odpověď -  členský příspěvek pro VŠK 

 

6. Zpráva předsedy revizní komise 

předseda RK - Josef Antoš - členové František Karlík a Peter Faltus 

- kontrola účetních dokladů - formální nedostatky, nejasné textové formulace 

- zpracováno doporučení pro krajské svazy  

- následná kontrola konstatovala odstranění většiny nedostatků 

- RK konstatuje celkové zlepšení - nejsou však všechna pověření k podpisům od krajských 

svazů  

- problematika podpisů oprávněných osob svazů u faktur 

 

7. Diskuse a Rozprava k bodům dle programu 4 - 6 

P. Černý - cyklistika - není  cyklistický oddíl v kraji, který by měl 20 dětí – proto jim nový 

program VIII MŠMT vůbec nepomohl  

H. Kopecká - z "údržbového programu" MŠMT 2016 vyřazeno 101 TJ/SK, které nevybírají 

požadované příspěvky (500 Kč dospělý, 100 Kč dítě) 

Připomínka ke slibům MŠMT – řešení dotace pro některé TJ, které mají více odvětví sportů  



ČESKÁ UNIE SPORTU – Královéhradecká krajská organizace ČUS  

U Koruny 292 

500 02 Hradec Králové 

Připomínka k datům a k párování členů - členské základny  

J. Pavlíček -připomenul  ocenění ČUS - 3 stupně ocenění -  vyzval více využívat  

F. Pluhař - dotaz ke stanovám KO ČUS proč VH každý rok, lépe by bylo co dva roky. 

J. Pavlíček - jako pobočný spolek se musíme řídit stanovami ČUS, kde je stanoveno, že řádná 

valná hromada spolku musí proběhnout min. 1 za rok.  

R. Urminský - Gymnastika připomínka k ODM  - proč KHK nekandiduje  

- v regionálních denících  je málo článků o všech sportech - jen fotbal a hokej  

R. Cogan - bude se snažit, aby Královéhradecký kraj kandidoval v roce 2019 

J. Pekař - informace z KHK  

- kraj dává do sportu 26 mil - z toho 6 mil. do vrcholového sportu  

- u dotací je snaha o snížení vlastního podílu žadatele na 20 % celkové částky a řeší se také 

věková hranice mládeže 18 let 

- KHK na poslední zimní ODM  obsadil v hodnocení krajů 3. místo  

- Zlatá koruna – oceňování zasloužilých sportovních funkcionářů krajem 

R. Cogan - podpora kraje se soustředí do 6 oblastí sportu  

- významné sportovní akce v kraji (dlouhodobé - tradice)  

- podpora klubů, které reprezentují v nejvyšších soutěžích  

- akce MS, ME ... 

- střešní organizace sdružené ve VŠK 

- olympiáda dětí a mládeže 

- granty 8 programů  

kraj oceňuje funkcionáře,  kteří více jak 20 let pracují ve sportovním prostředí a je jím více 

jak 60 let 

 

Návrhy usnesení VH  - podněty z pléna 

L. Balášová - návrh aby  každý OS ČUS platil KH KO ČUS poplatek jako nejmenší svaz tzn. 

1200,- Kč 
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Z. Fiala - předseda ČUS M. Jansta řekl, že financování svazů je zabezpečeno, je potřeba se 

finančně věnovat regionům, svazy mají peníze v centru svazu 

A. Pejos - doporučuje se obracet na centrální svazy (republikové), aby ze svazů šlo více peněz 

dolů - Program V.  

I peníze z ČOV umí doputovat až do základního článku  

J. Langr - rozpočet KO je 1,3 mil Kč a okres Rychnov/Kn má rozpočet 550 tis Kč – přitom 

poskytuje obdobné služby se stejným počtem pracovníků jako KO, peníze na provoz se 

vybírají od jednotlivých členů TJ či SK v okrese. 

Hlasování  

- o návrhu poplatku 1200,- Kč pro OS -  návrh nebyl schválen  

- usnesení  návrhová komise (viz příloha) – schváleno 

pro všichni kromě 2, kteří se zdrželi 

H. Kopecká poděkovala všem přítomným zástupcům svazů a regionů, poprosila všechny 

přítomné o podporu všem dobrovolníkům, kteří v souvislosti se změnami v legislativě a při 

reorganizaci tělovýchovy a sportu mají velký nárůst práce  a proto si naší pomoc zaslouží. 

 

V Hradci Králové 6.6.2016  ověřovatelé zápisu Jiří Pavlíček v.r., Jiří Pekař v.r. 

 


